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ANSLAG/BEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

  

Organ Kommunala Handikapprådet 

Sammanträdesdatum 2018-04-23 

Datum då anslaget sätts upp  

Datum då anslaget tas ned  

  

Förvaringsplats för protokollet  

  

  

Underskrift Johan Åkerman 

  
 

Plats och tid Stadshuset, Skive, Ö:a Esplananden 5, 671 81 Arvika, kl. 15.00–16.30 

  

Beslutande ledamöter Lena Kandergård (S) 

Kristina Bengtsson Nilsson (M),  

Curt Edenholm (HSO) 

Lisbeth Nilsson (HSO) 

Anne-Marie Andersson (HSO) 

Bertil Nilsson (HSO) 

Anna Bäckström (HSO), ersättare 

Seija Söderberg (HSO), ersättare 

  

Övriga närvarande Sandra Nätt, verksamhetsutvecklare 

 Johan Åkerman, Sekreterare 

 

Justerare Bertil Nilsson 

Justeringens plats och tid Kommunledningsstabens kansli den 

Paragrafer 7–12 

  

  

Sekreterare Johan Åkerman 

  

  

Ordförande Lena Kandergård 

  

  

Justerare Bertil Nilsson 
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Khr § 7 Dnr KS 2018/240-100 

Föregående protokoll 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av föregående protokoll och lägger det 

med godkännande till handlingarna. 

Sammanfattning 

Föregående protokoll från den 1 mars 2018 gås igenom. 

Beslutsunderlag 

Kommunala handikapprådets protokoll den 1 mars 2018 
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Khr § 8  

Utvecklingsarbetet inom hemtjänsten 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av informationen och lägger den med 

godkännande till handlingarna. 

Sammanfattning 

Sandra Nätt, verksamhetsutvecklare inom Vård och omsorg, informerar om 

utvecklingsarbetet inom hemtjänsten. En diskussion förs om hur arbetet 

kommer se ut framöver. 

 

Curt Edenholm ställer frågan om hur arbetet går med att minska antalet olika 

personal som är inne hos brukare, siffrorna ligger på en 50-60 olika och 

målet ligger på 16 st olika hos en brukare. 

 

Sandra Nätt och Lena Kandergård svarar att man jobbar vidare med att få 

ned antalet olika personal som är inne hos personen i fråga, men det är inget 

lätt arbete att organisera och mycket återstår att göra och mycket ansvar 

ligger på planerarna.  
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Khr § 9  

Återkoppling på frågor från tidigare möten 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av informationen och lägger den med 

godkännande till handlingarna. 

Sammanfattning 

Curt Edenholm ställer frågan hur det går med arbetet att hyvla ned 

trottoarkanterna. 

 

Lena Kandergård svarar att hon tar med sig frågan. 
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Khr § 10  

Handikapporganisationerna har ordet 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del informationen och lägger den med 

godkännande till handlingarna samt ger i uppdrag till Sandra Nätt att ta 

frågan vidare. 

Sammanfattning 

Curt Edenholm ställer frågan till ordföranden Lena Kandergård om det finns 

planer på att förändra organisationen för Kommunala Handikapprådet. 

Lena Kandergård svarar att arbetet har påbörjats med att se över en framtida 

organisation så att fler kan bli delaktiga från andra föreningar. Anledningen 

till att så få organisationer är representerade beror på att vissa föreningar har 

företrädanderätt så som Funktionsrätt och HSO. 

 

Anne-Marie Andersson föreslår att Arvika kommun ordnar en föreläsning 

med Göran Fridman som föreläser om tandvård och att kommun står för 

kostnaden. Curt Edenholm föreslår att även Yngve Gustafsson, professor 

inom demensvård och medicin, inbjuds till att hålla en föreläsning.  

 

Sandra Nätt tar på sig ansvaret att föra önskemålet vidare till 

Verksamhetschef Eva Nilsson 
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Khr § 11  

Information från kommunstyrelsen 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av informationen och lägger den med 

godkännande till handlingarna. 

Sammanfattning 

Kommundirektörens månadsrapport gås igenom. 
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Khr § 12  

Övriga frågor 

Kommunala Handikapprådets beslut 

Kommunala Handikapprådet tar del av informationen och lägger den med 

godkännande till handlingarna. 

Sammanfattning 

Curt Edenholm ställer frågan om vart de extra 500 000 kronorna tagit vägen 

eller vad har de använt till. 

 

Lena Kandergård svarar att hon inte kan svara på det i nuläget. 

Curt Edenholm ställer frågan om arbetet med nedfasning av trottoarkanterna. 

Lena Kandergård svarar att det är framfört och enligt Bertil Nilson är arbetet 

påbörjat. 

 
 


